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z posiedzenia Komisji Rewizyjnej, która odbyia sig dnia 05.02.2009r.

Porz4dek posiedzenia:
1. Analiza wniosków i zalecei pokontrolnych Komisji Rewizyjnej przekazanych w 2008r'

Protokól z poprzedniego posiedzenia przyjgto jednogloéme.
Porz4dek obrad przyj Eto jednogloSnie.

4d .1 .
Wójt Gminy Zdzislaw Pietrowski udzielil wyjaúniei ustnie, odniósl sig w sposób szczegóLowy
do wszystkich wniosków zawartych w protokolach: nr 13/2008 z dnia 18.02.08r.,nr 14/2008 z dnia
26.03.08r., ru 16/2008 z dnia 26.05.08r ., nr 1712008 z dnia 06.06.08r., w 2112008 z dnia26.11.08r.,
nr 2312009 z dnia I 5.01.Osr.
NastEpnie poinformowal, 2e w najbliZszym czasie zostanie zorgu'tizowane zebranie z ludz.iatrem
Wójta, DolnoSlqskiego Kuratora Oéwiaty, Dyrektorów Szkól oraz Przewodniczqcego Komisji

._,, Oéwiaty i Zdrowia.
Komisja Rewizyjna przyjgla do wiadomoéci wyjaSnienia Wójta.

Przewodnicz4cy Komisji Ryszard Dwornik poruszyl sprawg dysponowania fiurduszami
rad soleckich w Éwietle nowej ustawy.
W toku dyskusj i pon$zono problemy:
- rolg zebrania wiejskiego jako organu zatwierdzajEcego plany, wydatki,
- prowadzenie w sposób prawidlowy dokumentowania wydatkowania funduszy zgodnie
z uregulowaniami prawa w tym zakresie.

Wójt Gminy wyjaÉnil szczególowo obowi4zuj 4c4 w chwili obecnej procedurE.

Radny Jerzy Cieélik poruszyl sprawE finansowania klubów spofowych
Do czasu podpisania umowy z gmin4 nie mozna rozliczyó íadnych wydatków poniesionych
do tej pory.
Radny zap1.tal, czy jest mozliwo í;ó rozliczania faktur LZS-u przed podpisaniem umowy.

-'../..- 
Komisja zloLyla w n i o s e k do Wójta Gminy:
Gmina w celu poprawy moZliwoéci wykorzystania Srodków finansowych przez Stowarzyszenia
powinna konkurs oglaszaó w terminie umoZliwiaj4cym rozstrzygnigcie poczqtkiem stycznia
- wniosek przyjEto jednogloSnie.
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